



Otra IL – Hovedstyret

29/11/2019

REFERAT FRA STYREMØTE NR 6, 2019 - OTRA IL

Sted: Miljørømmet, Otrahallen. **Tid:** Torsdag 28. november kl 1900 – 2100

Til stede: Jan Albert Haagensen, Bente Rasmussen, Linn Moseid, Geir Magne Feed, Jon Gunnar Kjetså, Olav M Tveitå, Thomas Malm, og Terje Nilsen Abusland og i tillegg møtte Tony Halsall fra administrasjonen. **Forfall:** John Hornnes, Egil Kvitne, Egil Bjorå, Frank Uleberg og Linda Bjørndal,

6-1 Godkjenning referat møte nr 5-19

Ingen merknader

6-2 Rutiner for tildeling av halltid for grupper i Otra IL

Det nedsettes en arbeidsgruppe med to representanter hver fra fotballgruppa og håndballgruppa, og en representant av hver av de andre undergruppene. Undergruppene oppnevner selv sin(e) representanter. Linn Moseid fra AU oppnevnes som arbeidsgruppens leder, og Tony Halsall er sekretær. Moseid kaller inn til første møte.

Mandat:

Gruppens mandat er å finne fram til en prosedyre for tildeling av halltid innenfor de rammer regelverket for Evjehallen setter. Dersom det ansees nødvendig, skal gruppen også foreslå endringer i regelverket for tildeling av treningstid i Evjehallen, slik dette er å forstå etter kommunens tolking 20.11.2019. Et eventuelt endringsforslag oversendes Evje og Hornnes kommune for behandling/godkjenning.

Gruppen skal også se på det styrevedtaket som ble gjort om treningspause, og foreslå for styret endringer som også skal hensynta føringer som ligger i Otra-treet.

Forutsetninger:

Proseduren for tildeling av halltid skal hensynta de føringer som ligger i Otra-treet, særlig med tanke til allsidig trening for de unge. Videre skal prosedyren sørge for at like aldersgrupper ikke skal ha samtidig trening i ulike idrettsgrener for å underbygge muligheten for allsidig trening.

Forslag til tildeling av treningstid skal hvert år høres i de aktuelle gruppene for forslaget sendes kommunen.

Forslaget vedtas med følgende endring: At tildelingsrutinene må sa alle kommunens haller under ett, og om nødvendig foreslå endring i vedtekter i de respektive hallene..

Fotball og håndball stiller med to medlemmer i komiteen, og de andre gruppen en om ønskelig. Navn på medlemmer til komiteen meldes til daglig leder innen fredag 6. desember.

6-3 Otra IL 60 år – Otra IL er 60 år i 2020, hvordan skal vi markere det? Er det noen ærespriser som kan deles ut?

Adm får fullmakt til å jobbe med feiring, sannsynligvis en gang i mars/april, hoved og gruppestyrene inviteres, samt æresmedlemmer og tidligere ledere. Festmiddag ett sted. Får også fullmakt til å finne kandidater til ærespriser, gruppene må gjerne komme med forslag. Gruppene melder inn behov for jubileumsmedalje snarest for felles bestilling.



- 6-4 **Revisjon Otra-treet** - Otra-treet revideres og rettes for skrivefeil og tolkninger som har blitt misforstått i oversettingsprogram

Otra-treet ble revidert i møtet og vedtatt

- 6-5 **Idrettsbygget** – Jan/Tony deltok på befaring med kommunen på det nesten rehabiliterte idrettsbygget. Noen utfordringer dukket det opp. Vi etterlyste involvering fra brukergruppene, fotballen sine ønsker ble overlevert.

Det vi må bli enige om er hvem som har tilgang til bruken av dette, kommunen ønsker at vi den organiserte idretten hovedbrukerne styret det på kveldstid. De ønsket ikke for mange nøkler på 'bygda' Det må tas stilling til andre brukergrupper som f.eks '6-gjengen', er det uorganisert eller en del av friidrettsgruppa? Kan alternativt garderobe/dusj til de legges i kjellerdelen? Vi må hensyn til jentefotball som brukergruppe på kveldstid.

Styret i Otra IL ble enige om følgende rutiner/tiltak.

- ***Garderobene merkes med Gutter og Jenter, som må følges.***
- ***I de tilfellene det er arrangement det ikke er mulig, må det meldes inn og om merking foretas, andre brukergrupper må da få beskjed om dette.***
- ***Be kommune om å pusse opp dommergarderobe***
- ***Beholder kiosken inntil videre***
- ***Fotballgruppa disponerer nøkler til sine trenere, daglig leder har nøkler som andre brukere må låne.***
- ***«6» - gjengen er å anse som en del av det organiserte tilbudet i friidrettsgruppa og har rett til å bruke anlegget på lik linje som alle andre, men den organiserte barne- og ungdomsfotballen går foran ved kollisjon.***

- 6-6 **Klubbtoykomiteen** – Komiteen ba om fullmakt til å jobbe videre, hadde hatt møte og der Jørgen fra Intersport var med. Neste møte kommer det representant fra Scantrade også. Styret gir gruppa fullmakt til å jobbe videre.

Momenter som kom fram under møtet var:

- Fotballgruppa var bekymra for kontantstrømmen av inngått avtaler
- Skiforbundet har nasjonale føringer på antall og størrelser på logoer
- Flere av styremedlemmene i hovedstyret mente det økonomiske for brukergruppene, altså familiene måtte vektes.

- 6-7 **Revidering av lover** – Idrettstinget 2019 vedtok ny lovnorm for alle idrettslag, denne endringen trer i kraft 1. jan 2020, og alle idrettslag på innarbeide den i sine lover. Det er ikke nødvendig å kalle inn til årsmøte, men kan gjøre dette gjennom et ordinært styrevedtak

Daglig leder får i oppdrag å tilpasse lovverket, og om nødvendig hente inn hjelp fra den tidligere lovkomiteen. Må behandles før nyttår, dersom ingen andre saker så kan den vedtas pr e-post.



Infosaker / refsaker

- **AE bygget** – AS'et er skilt ut fra Agder Energi som eget AS, klagefrist går ut 12. des, etter det kan handel gjennomføres. Ikke hatt møte om leieavtaler og vedlikeholdsavtaler. Garasjebygget er skilt ut i denne omgang, men vi har opsjon på kjøp. Tråkkemaskinen har allikevel fått en plass i det. Har søkt om ordinære spillemidler for klubbhusdelen gjennom fylket, da reglene endret seg gjennom året. Innspill om å se på gjenvinning av varme fra den nye transformatorstasjonen.
- **Referat årlig møte med kommunen** – Idrettsrådet hadde det årlige møtet med kommuneadministrasjonen mandag 25. nov. Pga mange nye folk i kommunen kom dette i stand alt for sent, og noe håp om å få med innspill til budsjettet var nytteløst. Lite vilje til å øke støtte, mente faktisk at det ikke var poeng å gi mer støtte til noen som allerede var finansiert. Andre momenter var oppussing av idrettsbygg, aktivitetskort, frivillighetsdag, byttedag, prioritering spillemidler, endring av tildelingsrutiner for haller, motorsportanlegg inn i kommunedelplanen
- **Idrettsgalla Sør / Årets Ildsjel** – Geir Daasvatn ble kåret til årets Ildsjel i Aust-Agder, til stor jubel fra en stor gjeng fra Otra IL. Går videre til landsfinale, kan ende opp som en av fem finalister som skal til Hamar og den store nasjonale Idrettsgallaen 4. januar.
- **Klatregruppa aktiveres** – Et lite miljø er i gang med trening igjen, hovedsakelig for barn. Nytt styre er under etablering og vil søke Otra IL om opptak som undergruppe på årsmøtet
- **Statistikker:**

Medlemskartotek pr 27/11-19

Registrerte medlemmer	1478
Betalte medlemmer	1449
Ikke betalte medlemmer	27
Ikke fakturert	6

Grasrotandelen pr 27/11-19

Antall tippere	1187
Inntjent	Kr 530 755,-

Besøk hjemmeside pr 31/10-19

Sidevisninger, oktober	6280
Sidevisninger, nov pr 28/11	8155

Møtet hevet kl 2100

Jan Albert Haagenzen

Referent Tony Halsall